
Zápis č. 5 – Komise pro bezpečnost a  prevenci kriminality 

 

Datum jednání 15.5.2023 (začátek: 16:00, konec 17:30), zasedací místnost č. 212.  

 

Přítomní členové: Josef Ludvíček, Beno Ge , Vladimír Krištof, Tereza Vobecká, Jan Günsberger, Irena 

Kvasničková 

Odborníci: Vladimír Piksa, 

Pozdější příchod: Miroslav Stejskal – MP 

Omluveni: Gabriel Setničková, Jiří Pánek, Jakub Vaculín 

Stálí hosté: Aleš Benedikt – PČR – zástup Pavel Bednář, Monika Vlková SNMP, Miroslav Sukup – MČ, 

Zdeněk Horák 

Hosté: p. Turek, Matana a.s 

 

Zapsala: Markéta Prosová 

 

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání, určení ověřovatele zápisu 
2. Odsouhlasení programu 
3. Schválení zápisu č.4 
4. Bezpečnostní situace okolo klubu ROXY v Dlouhé 33, za přítomnosti - p. Turka, ředitele 

společnosti MATANA a.s. 
5. Stížnost paní Calaba 
6. Spolupráce MČ Praha 1 se spolkem Sdružení Nového Města pražského, info ke stažení 

zde: www.uschovna.cz/zasilka/KC3RLGR5HC79AZC9-W2A 
7. Info o bezpečnostních opatřeních v okolí Lužického semináře 
8. Žádost o výměnu bytu PČR pro nprap. Davida Holka 
9. Termíny komisí v 2. pololetí 2023 /11.9; 9.10; 13.11; 11.12/ 
10. Různé 

 

Předseda přivítal členy komise i hosty a zahájil  v 16:00 jednání. 

Přítomno 6 členů,  komise je usnášeníschopná.  

 

Bod č. 1 – Zahájení jednání, určení ověřovatele zápisu 

Ověřovatelem zápisu byl navržen, B. Ge, návrh přijímá. 

Hlasování 

Pro:  5  Proti: 0  Zdržel se: 1 

 

 

Bod č. 2. – Schválení programu 

http://www.uschovna.cz/zasilka/KC3RLGR5HC79AZC9-W2A


Bez diskuze. 

Hlasování 

 

Pro:  6   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

  

Bod č. 3   - Schválení zápisu č. 4 

Členové vzali zápis č. 4 na vědomí. K tomuto diskuze neproběhla. 

 

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0  Zdržel se: 0 

Zápis č. 4 byl schválen 

 

 

Bod č. 4 – Bezpečnostní situace okolo klubu ROXY v Dlouhé 33, za přítomnosti - p. Turka, ředitele 
společnosti MATANA a.s. 

Pan předseda přivítal ředitele společnosti MATANA a.s. p. Turka - společnost mimo jiné 
provozuje taneční klub ROXY, Dlouhá 33, Praha 1 

Úvodem k situaci okolo nedodržování nočního klidu a porušování veřejného pořádku 
v bezprostředním okolí přečetla paní Vobecká vyjádření pana Pánka, který se z jednání 
omluvil: 

Kolem klubu dochází k velkému shlukování lidí z důvodu pořádání kulturních a tanečních akcí, 
které často vedou k rušení nočního klidu, fyzickým konfrontacím návštěvníků a nepořádku v 
ulici kolem klubu. Uvedené problematice dále přispívá fakt, že vedle klubu se nachází 
provozovna Lokal, kde návštěvníci ve venkovních prostorách popíjejí alkohol a shlukují se z 
důvodů absence kuřáckých prostor provozovny. 
 
K problematice většího shlukování osob před klubem většinou dochází při pořádání koncertů, 
kdy se před klubem tvoří dlouhé fronty lidí, kteří čekají na vstup do klubu. Z pravidla k této 
skutečnosti dochází v době nočního klidu po 22 hod. Uvedený fakt se děje pouze při čekání na 
vstup do klubu. Klub má zaveden jednorázový vstup a je vybaven prostory pro kouření. V 
průběhu akce dochází k minimálnímu shlukování návštěvníků před klubem. 
 
Jako efektivní opatření bych za bezpečnost navrhl, aby klub zvýšil počet osob členů ochranky, 
kteří budou před začátkem akce dohlížet na pořádek a klid před klubem. Dále vytyčit prostory 
vymezovači pro koridor čekajících návštěvníků tak, aby nedocházelo k blokaci chodníků pro 
pěší osoby. Uvedený dohled může také provádět MP na základě seznamu akcí klubu s 
předpokladem většího množství návštěvníků, či ostraha bytového komplexu Dlouhá 33 
(naproti Klubu Roxy), kterou poskytuji pro SVJ Dlouhá. 
 



Výše uvedená opatření by výrazně pomohla zlepšit bezpečnostní situaci před klubem s tím, že 
problematika uvedeného charakteru nelze eliminovat úplně z důvodu lokace místa a velké 
koncentrace provozoven podobného zaměření. 
 
Předseda udělil slovo p. Turkovi: 
 
Úvodem sdělil, že je i zájmem klubu situaci v Dlouhé zklidnit, ovšem je nutná spolupráce 
klubů a především s MP a PČR, neboť kluby nemohou zodpovídat za chování lidí na veřejném 
prostranství. 
Dodal: 

 Nebytový prostor je zkolaudován jako hudební a taneční klub 

 Ochranka- limity na zásah na veřejném prostoru 

 Problematická celá Dlouhá a přilehlé okolí 

 Všechny vjezdy autobusů a vozů s technikou jsou řádně povoleny 

 Z pohledu provozovatelů ROXY jsou jiné kluby v lokalitě problematičtější (drogy atp.) 
 ROXY má zavedené jednorázové vstupné – nedochází tak k situacím, kdy návštěvníci 

na krátkou chvíli (např. kouření a konzumaci alkoholu na veřejném prostranství) 
opouští klub 

Znovu projedná jednání ochranky se zaměřením na prostor před provozovnou a bude komisi 
informovat. 

Diskuze: 
Paní Vobecká řekla, že jako hlavní problém vidí opakované a velmi časté blokování 
komunikace (zábory) autobusy a kamiony s technikou a také četnost koncertů. Domnívá se, 
že u některých klubů ochranka funguje lépe. 
 
Zástupce PČR – z pohledu PČR jsou částečně problematické všechny kluby na území P1, kdy 
každý klub má svá specifika. Znovu konstatoval, že konkrétně u klubu ROXY je hlavním 
problémem nájezd techniky, počet návštěvníků před a po konání koncertu. Dále konstatoval, 
že ze strany PČR v tomto klubu téměř nedochází ke konfliktům vyžadujících zásah PČR. 
 
p. Bureš podotkl, že ze zákona nelze regulovat podnikatelskou činnost v soukromých domech 
– musí se řídit pouze stavebně právními předpisy. Obecně závazné  vyhlášky – v kompetenci 
MHMP. 
 

5. Stížnost paní Calaba 

Paní se obrátila na BEKO s podezřením, že dochází k zneužívání/přeprodávání vyhrazeného 
místa pro invalidy a následné špatné komunikaci s přivolanou hlídkou MP.  Podala i stížnost 
na MP. Ředitel  nechal věc prověřit inspekcí, situaci vysvětlil a věc je vyřešena. (Komunikaci 
se stěžovatelkou a ředitelem MP mají členové v podkladech, popř. k dispozici u tajemnice.) 

 

Dle pana Stejskala jsou s tímto problémy velmi výjimečné, strážníci zasahují jen v případech, 
že není auto označeno povolením typu O7. Opakoval, že podezření na přestupky je třeba 
hlásit na linku 156, nahlášení e mailem není příliš efektivní. 



 

6. Spolupráce MČ Praha 1 se spolkem Sdružení Nového Města pražského 

Paní Vlková ze sdružení stručně zhodnotila činnost sdružení – k činnosti obdrželi členové 
zprávu, která je součástí tohoto zápisu. 

Diskuze: 

Pan Bureš konstatoval, že MČ se sdružením spolupracuje dlouhodobě a u mnoha 
problematických situací je práce sdružení více flexibilní, že kdyby toto samé řešil úřad MČ. 

Sdružení řeší koncepční a systémové záležitosti a zvelebuje veřejný prostor. 

Členové komise činnost spolku podporují a vidí jako názorný příklad i pro další spolkovou 
činnost podobného typu na území MČ. Doporučují znovu ze strany MČ podepsat smlouvu o 
spolupráci 

Usnesení 

Komise BEKO se seznámila se současným stavem spolupráce mezi spolkem Sdružení 
Nového Města pražského a Městskou částí Praha 1 a doporučuje RMČ uzavřít smlouvu o 
vzájemné spolupráci mezi Městskou částí Praha  1 a spolkem Nového Města pražského na 
další období. 

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

7. Info o bezpečnostních opatřeních v okolí Lužického semináře 

Pan Bureš stručně členy seznámil o stavu příprav bezpečnostních opatření v okolí Lužického 
semináře, které jsou dobře vnímány občany i policí. Výsuvné sloupky budou reagovat na SPZ 
rezidentů, složky záchranného systému je budou ovládat přímo z dispečinku. Realizace bude 
hrazena dotací MHMP. 

Oblast K. Světlé, Konviktská – zatím se jedná s památkáři. 

Okolí Poslanecké sněmovny – projektová dokumentace připravena – realizaci hradí PS. 

Pan Bureš znovu nabídl pro zájemce z komise osobní odbornější výklad. 

 

8. Žádost o výměnu bytu PČR pro nprap. Davida Holka 

Pan Holek působí u PČR od roku 2004, stávající byt byl pro jeho rodinu již nedostatečný. 



 

 

Usnesení 

Komise BEKO bere na vědomí žádost nprap. Davida Holka o výměnu bytu za větší a tuto 
žádost doporučuje. 

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

9. Termíny komisí v 2. pololetí 2023 /11.9; 9.10; 13.11; 11.12/ 

Diskuze: 

Členové se dohodli, že pokud bude situace v prázdninových situacích vyžadovat jednání 
komise, bude svoláno mimořádné jednání operativně. 

Usnesení 

Komise BEKO bere na vědomí termíny jednání na druhé pololetí a termíny schvaluje. 

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

10.Různé 

 

Pan Günsberger projevil znepokojení, že se před klubem James Dean objevil na chodníku prodejní 

automat s marihuanou. Podle pana Horáka jde spíše o látku KRATOM, která, ač obsahuje stimulační 

látky, není v EU zakázána. Dále jde pravděpodobně o náplně VAPO. Tyto látky však nemohou být 

prodávány v režimu, ke kterému by měly přístup děti. Pan Stejskal prověří. 

 

V 17:30 pan předseda členům poděkoval a jednání ukončil. 

Příští jednání – 12.6.2023 od 16:00 

 

ověřovatel                                                                                                 předseda 

Beno Ge                                                                                                    Josef Ludvíček 

 


